
Z á p i s 

z jednání Rady SMOOS konané dne 25. 4. 2023 od 9:00 hodin 
       v zasedací síni MAS Strakonicko, z. s.                                                              

Přítomni: dle prezenční listiny 
 
Program jednání:          

1. Zahájení 
2. Schválení programu jednání 
3. Volba ověřovatele jednání, určení zapisovatele zápisu 

4. Vedení účtu SMOOS v ČSOB 

5. Spisový a skartační řád SMOOS   
6. Příprava VH SMOOS 

7. Informace z Předsednictva a Dozorčí rady ČSAD STTRANS, a. s. 
8. Různé (ZEVO Chotíkov, rušení pošt, rušení poboček finančních úřadů atd.) 
 

 
1. Zahájení 

Předseda SMOOS Ing. Václav Valhoda přivítal přítomné a zkonstatoval, že Rada 
SMOOS je usnášeníschopná, poté zahájil jednání.  
 
2. Schválení programu jednání 
Předseda seznámil přítomné s navrženým programem Žádný podnět na změnu nebo 
doplnění nebyl podán. Předseda dal o programu hlasovat. 
Výsledky hlasování: Pro: 8               Proti: 0                       Zdržel se: 0 
Rada SMOOS schvaluje program jednání beze změn. 
 
3. Volba ověřovatele zápisu, určení zapisovatele zápisu 
Dále předseda navrhl zapisovatelku Ing. Ivetu Švelchovou, ověřovatele Zápisu  
Ing. Luboše Peterku. Předseda dal o návrhu hlasovat. 
Výsledky hlasování: Pro: 8               Proti: 0                       Zdržel se: 0 
Rada SMOOS volí zapisovatelku Ing. Ivetu Švelchovou a ověřovatele Zápisu 
Ing. Luboše Peterku. 
 
4. Vedení účtu SMOOS v ČSOB 
Zástupci SMOOS požádali ČSOB o snížení poplatků za vedení bankovního účtu – 
nově nabídla ČSOB následující: vedení BÚ zdarma, poplatek za příchozí platbu 5 Kč.  
Rada SMOOS projednala nové cenové podmínky a pověřila předsedu požádat KB    
o cenovou nabídku na vedení účtu u Komerční banky. 
Rada SMOOS pověřuje předsedu SMOOS zajištěním cenové nabídky na vedení 
bankovního účtu u Komerční banky.  
 
5.  Spisový a skartační řád SMOOS 
Ing. Iveta Švelchová vypracovala návrh spisového a skartačního řádu dle podkladů 
zaslaných Státním okresním archivem Strakonice. Členům Rady byl řád zaslán 
s předstihem k prostudování. Rada vše projednala a neměla žádné připomínky. 
Následně bude vypracován skartační plán a odeslán do archivu. Předseda dal            
o návrhu hlasovat. 
Výsledky hlasování: Pro: 8               Proti: 0                       Zdržel se: 0 
Rada SMOOS schvaluje Spisový a skartační řád SMOOS. 
 



6.  Příprava HV SMOOS 
Z důvodu nutnosti schválení „Zprávy o výsledku přezkumu hospodaření“ a 
„Závěrečného účtu“, je nutné svolat další VH SMOOS, předseda navrhl termín 
konání VH SMOOS na čtvrtek 15. 6. 2023 od 16 hodin ve velké zasedací místnosti 
MěÚ Strakonice. NA VH SMOOS budou pozváni ředitel ČSAD STTRANS a senátor 
a ředitel Nemocnice Strakonice, a. s., Rada SMOOS připravila program VH. 
Předseda dal o návrhu hlasovat. 
 Výsledky hlasování: Pro:    8               Proti: 0                       Zdržel se: 0 
Rada schvaluje termín konání VH SMOOS na čtvrtek 15. 6. 2023 od 16 hodin 
ve velké zasedací síni MěÚ Strakonice a pověřuje předsedu Ing. Valhodu 
svoláním VH SMOOS. 
 

7. Informace z Předsednictva a Dozorčí rady ČSAD STTRANS, a. s. 
Místopředseda SMOOS Jiří Iral přednesl informace o hospodaření ČSAD STTRANS, 
a.s. za období leden až listopad 2022, které bylo ziskové, hovořil o projektu výstavby 
rekreačního zařízení v obci Javorník a podepsaném demoličním výměru starého 
autobusového nádraží ve Strakonicích. 
Rada SMOOS bere informace z informace z Předsednictva a Dozorčí rady 
ČSAD STTRANS, a. s. na vědomí. 
 

8. Různé 
Dne 6. 3. 2023 od 13 hodin se uskutečnila exkurze do ZEVO Plzeň, místopředseda 
SMOOS Jiří Iral zajistil společnou dopravu pro členy Rady SMOOS. Členové Rady 
SMOOS si vyměnili získané poznatky z oblasti odpadového hospodářství. Mgr. 
Hrdlička hovořil o spolupráci s městem Písek a nutnosti zapojit se do systému 
nakládání s odpady. 
Rada SMOOS bere informace o hospodaření s odpady na vědomí. 
 
V Blatné a ve Vodňanech budou zrušeny finanční úřady. Městům bylo nabídnuto, že 
v měsících leden, březen a květen budou do Blatné a Vodňan úředníci dojíždět a 
zajišťovat služby finančních úřadů. 
Rada SMOOS bere informace o rušení finančních úřadů na vědomí. 
 
Jiří Iral hovořil o možné finanční podpoře OFS. V předchozích letech již SMOOS 
OFS podpořil. Případná podpora bude projednána na dalším setkání Rady SMOOS. 
Rada SMOOS bere informace o možné podpoře OFS na vědomí. 
 

  Závěr 
Na závěr Rada jednomyslně schválila návrh na Usnesení z jednání Rady SMOOS ze 
dne 25. 4. 2023 a předseda jednání Rady ukončil.  
 
Strakonice 25. 4. 2023 
 
Zapsala: Ing. Iveta Švelchová                                                           
 
Ověřil: Ing. Luboš Peterka 
 
 
 



 

Usnesen í  

z Rady SMOOS konané dne 25. 4. 2023 od 9:00 hodin 
     v zasedací síni MAS Strakonicko                                                              

R – 25/04/23 
Rada SMOOS: 
 

I. Volí: 
 

a) zapisovatelku z Rady SMOOS Ing. Ivetu Švelchovou 
b) ověřovatele zápisu z Rady SMOOS Ing. Luboše Peterku 

 
 
 

II. Schvaluje: 
 

a)  program Rady SMOOS beze změn 
b)  Spisový a skartační řád SMOOS  
c) termín konání VH na čtvrtek 15. 6. 2023 od 16 hodin ve velké zasedací 

síni MěÚ Strakonice 
 

 
 

III. Bere na vědomí: 
 

a)   informace o hospodaření s odpady 
b)   informace z Předsednictva a Dozorčí rady ČSAD STTRANS, a. s. na 

vědomí   
c) informace o rušení finančních úřadů na vědomí 
d) informace o možné podpoře OFS na vědomí 

 
IV. Pověřuje: 

 
a) předsedu SMOOS zajištěním cenové nabídky na vedení bankovního 

účtu u Komerční banky   
b) předsedu Ing. Valhodu svoláním VH SMOOS 

 
 
Strakonice dne 25. 4. 2023 

 

 
Ověřil: Ing. Luboš Peterka 
 
 
 
 
 

 
Zapsala: Ing. Iveta Švelchová 
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